
 

 

 

 

Dagsorden udvalgsmøde 

 

DGI Fyn skydning 

 

nr. 5-2017 

 

26. 06. 2017 

 

Skallebølle kl. 17.00  
 

 

Indkaldt af: Susanne Højbjerg Referat af: Susanne Højbjerg 

Mødetype: Udvalgsmøde Ordstyrer:  Susanne Højbjerg 

Deltagere: 

 

Susanne Højbjerg (SH), Bjørn Madsen (BM), Peter Søgaard (PS), Anders Pedersen (AP), 

Cecilie Højbjerg (CH), Ivan Jørgensen (IJ), Bent Knudsen (BK),  

Bemærkninger:  

 

Dagsorden: 
 

Nr. Sta 

tus 

Emne: Konklusion: Ansvar/ 

deadline 
1 

 

B Godkendelse af dagsorden nr. 5-2017 

(SH) 

 

Godkendt  

2 B Godkendelse af referat nr. 4-2017 

(SH) 

 

Enkelte rettelser – derefter godkendt  

3 D/B Opsamling fra sidst: 

 

- Referat formøde 

 

Der plejer ikke at blive lavet referat fra formøde, så sådan 

et kommer der ikke 

 

4 D Holdturnering/finaler(PS)  

 

Det aftaltes, at der kun holdes finaler i de klasser, hvor det 

er relevant i forhold til at finde de hold, der skal 

repræsentere landsdelen til DM 

 

5 D Trailertur(SH)  

 

Jeg har modtaget mail med arbejdsopgaver fra Charlotte. 

Har været på stilstand pga dødsfald i familien – jeg går i 

gang nu og håber på at på turen på skinner. 

 

6 D/B Økonomi Vi skal være obs på, at vi ikke risikere at der udbetales 

tilskud til ansøgninger uden at der er afleveret regnskab 

 

7 O Bordet rundt(SH) 

 

BM:Airsoftprojekt – Vissenbjerg er nået langt – har fået 

tilsagn om midler. Bullerup afventer tilladelse fra Politiet 

til at måtte skyde ude. 

Dejligt at S.C. har lavet projekt om istandsættelse af baner 

PS: Super at Duncan har været i gang med at få netværk 

opgraderet. Vi er tilfredse med, at der nu er en hjemmeside 

didikeret til resultatvisnng. Super hvis det lykkes at få 

skivevisning til at køre, men det er ikke et must. Peter 

snakker med Duncan omkring netværksprinter. 

IJ: Der har været henvendelse omkring resultatformidling 

til hold –nogen mente, at det var nok at udfylde holdkortet. 

Det individuelle skyttekort skal også bruges. 

AP: Projekt ung gør det så god, at de skal udstyres med T-

shirt – udvalget nikkede ja. Tekst: DGI Fyn Skydning, Jeg 

deltager i Projekt Ung – SES VI? – farve – drøftes med de 

unge mennesker ved første samling efter sommerferien. 

SH: Jeg har fået besked om, at vi skal til at arbejde på at 

finde en ny til at håndtere præmier – alle går i tænkeboks. 

BM: savner en bedre kommunikation/interaktion med de 

enkelte skytteforeninger. Vi har mange individuelle 

foreninger, der ikke lige er til at få inkluderet. Vi bør være 

bedre til at samle foreningerne. 90% af skytterne har ikke 

kap-skydning  -  hvem laver vi ”skydning” for. Hvordan 

 



får vi skydningerne vist? Foreningsrunde? 

Kan vi få en liste over hvilke foreninger, der har indmeldt 

kap-resultater? 

8 O Info fra kontoret (CJ) 

 

CH ikke til stede  

9 

 

 

B Indkomne ansøgninger (SH): 

 

Vi vendte kort de 2 ansøgninger, hvor SH har lavet 

udtalelse. Det aftaltes, at udvalget forsøger at lægge 

møderne, så det passer med Skydebaneforeningen 

Danmarks, såfremt vi kender deres datoer, når vi lægger 

hele årets møder fast. 

 

10 

 

 Evt.   

Praktiske forhold: Der serveres lidt til ganen. 

Næste møde:   kl. 17 i Skallebølle. 

STATUS: B = Beslutningspunkt D = Diskussionspunkt O = Orienteringspunkt 


